
 

 

                                                                                                                                       

 

Aan: het College van Burgemeester en wethouders van Tilburg 

Betreft: vragen ex artikel 47 RvO  

Verkeersveiligheid rond basisscholen Stokhasselt 

Tilburg, 29-05-2018 

Geacht College, 

In het Brabants Dagblad van maandag 28 mei is te lezen over de actie die kinderen van Aboe el Chayr en 

de Regenboog, twee basisscholen in  Stokhasselt, hebben gehouden met het oog op de verkeersveiligheid 

rondom deze scholen. Kinderen, leraren en ouders geven aan dat, ondanks alle maatregelen, het moeite 

kost om veilig over te steken. Automobilisten zouden niet stoppen voor kinderen en ook de bus rijdt veel 

te hard, geeft een scholier aan. De interim-directrice van een van de basisscholen geeft aan dat het vaak 

net niet mis gaat en dat ze logischerwijs niet willen wachten tot er een ongeluk gebeurt.  

Verkeersveiligheid is een prioriteit binnen het mobiliteitsbeleid van de gemeente Tilburg. Helaas is er 

zoals blijkt nog veel werk te doen op dit gebied, ondanks de inspanningen die al worden geleverd.  De 

fractie van GroenLinks wil dat ieder kind met een veilig gevoel naar school kan en heeft daarom enkele 

vragen: 

1. Tot op welke hoogte is het college bekend met de verkeerssituatie rondom de basisscholen Aboe el 

Chayr en de Regenboog? 

2. In hoeverre deelt het college de mening van de kinderen, ouderen en leraren van deze basisscholen dat 

de verkeerssituatie niet veilig genoeg is? 

3. Is het college bereid om in samenwerking met betrokkenen van de twee scholen te komen tot 

aanvullende maatregelen die bijdragen aan een veiligere situatie? Zo ja, is het college bereid om de 

uitkomst van deze gesprekken terug te koppelen aan de gemeenteraad? Op welke termijn kan de raad dit 

verwachten? 

4. Heeft het college zicht op mogelijke andere onveilige verkeerssituaties rondom andere basisscholen in 

Tilburg? Zo ja, wat voor actie onderneemt het college om ook daar te werken aan een veilige route naar 

school voor ieder kind?  

Namens de GroenLinks fractie, 

Bas van Weegberg 


